
Protokoll -sektionens styrelse
16 februari 2015

Protokoll från styrelsemöte F4–VT15
Alumnirummet, kl. 12.14 onsdagen den 11 februari 2015

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Linus Blomgren förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Linus Blomgren
Daniel Damberg
Sara Månsson
Fredrik Andréen Blomdell
Björn Franck
Linus Hamlin

Alice Herdenberg
Hampus Näsström
Magnus Wallgren
Christina Rönngren
Eric Johansson
Anna Svensson

Helena Hallefjord
Alexander Pieta Theofanous
Joost Kranenborg
Simon Paulsson
Marcus Sundblad
Johan Andersson

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Sanningsminister Hampus Näsström utsågs att, jämte ordförande Linus Blomgren, justera pro-
tokollet.

§ 5 Godkännandede av dagordning

Styrelsen beslutade

att till dagordningen lägga §11.1 – SaFt och §11.2 – Nollekontrakt

att till beslutsuppföljningen lägga Dator taget F2–VT15 med Hampus Näsström som an-
svarig, att redovisas innevarande möte

att godkänna dagordningen med ovanstående ändringar.

§ 6 Meddelanden

Kassör Fredrik Andréen Blomdell meddelade att -sektionens arbetsmarknadsdag Kula ägde
rum samma dag.

Kulturminister Björn Franck meddelade att sektionen hade fått platser på Dömd.

Sanningsminister Hampus Näsström meddelade att man måste tala med arkivarierna innan man
lägger saker i arkivet.

Johan Andersson meddelade att TLTH:s fullmäktige hade antagit en nollningspolicy med diverse
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innehåll.

Ordförande Linus Blomgren meddelade att läsperiodens visionära möte skulle äga rum följande
onsdag och att punkter därtill skulle vara ordförande tillhanda senast måndag. Han meddelade
också att arbetet med den nya likabehandlingsplanen skulle inledas följande måndag.

Utbildningsminister Christina Rönngren meddelade att studierådes skulle anordna en språkkväll
torsdagen den 12 februari.

§ 7 Beslutsuppföljning

Taget Beslut Ansvarig Redovisning
F02–VT15 Kylplattor Magnus Wallgren F04–VT15
F02–VT15 Dator Hampus Näsström F04–VT15

Kylplattor: Cafémästare Magnus Wallgren meddelade att frågan lösts inom Hilbert Cafés
budget. Styrelsen beslutade

att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

Dator: Sanningsminister Hampus Näsström meddelade att han tänkte sig en dator à 5 000–
7 000 kronor samt en skärm à ca. 2 000 kronor men att mer tid behövdes för att undersöka frågan
varför styrelsen beslutade

att flytta redovisningsdatum till F5–HT14.

§ 8 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johanna Lägnert F15–VT14

Inga arbetsgruppsrapporter eller redovisningar fanns att taga upp.

§ 9 Fyllnadsval

Utbildningsminister Christina Rönngren önskade fyllnadsvälja Hampus Kalén, 14, till studie-
rådsledamot för innevarande mandatperiod.

Styrelsen beslutade

att välja Hampus Kalén, 14, till studierådsledamot för 2015.

§ 10 Ekonomimöte

Kassör Fredrik Andréen Blomdell meddelade att ekonomimöte skulle hållas klockan 12.15 den 5
februari.

§ 11 Utskottsrapporter

Överfös Linus Hamlin meddelade att föset hade delitagit i diverse skiftesverksamhet, arbetat med
anskaffandet av funktionärer – bland annat hade fadderanmälningen öppnats – samt planerat.
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Föset ansåg sig ligga väl i fas.

Medaljkommittén meddelade att medaljer sålts och utdelats, samt intäkter därför redovisats för
kassören, i samband med skiftesgasquen.

Likabehandlingsordförande meddelade att likabehandlingsutskottet bland annat hade planerat
funktionärsutbildning och diverse andra evenemang.

Övriga utskottsrapporter finnes bilagt till protokollet.

§ 11.1 SaFt

Vice ordförande Sara Månsson meddelade att ett tema fastlagts för SaFt vårterminen 2015:
utmaningar. Arbetsgruppen för SaFt önskade därför, inom två veckor, från styrelsen erhålla för-
slag på tre stora utmaningar. Styrelsen menade att ärendet kunde diskuteras på nästkommande
visionära möte.

§ 11.2 Nollekontrakt

Överfös Linus Hamlin meddelade att styrelsen, i egenskap av representanter för sektionen, för-
väntades skriva under ett nollekontrakt, om regler under nollningen.

§ 12 Övrigt

Inga övriga frågor lyftes.

§ 13 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 18 februari klockan 12.15 i Alumnirummet.

§ 14 O.F.M.A.

Ordförande Linus Blomgren förklarade mötet avslutat.
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I sektionsstyrelsens tjänst,

Linus Blomgren
Ordförande

Daniel Damberg
Sekreterare

Hampus Näsström
Justerare



Bilaga -sektionens styrelse
11 februari 2015

Bilaga 1
Utskottsrapporter

Studierådet

Sakta men säkert så har studierådet återupptagit sitt arbete efter den korta vinterdvalan och tentahetsen
och börjat se fram mot vårens aktiviteter. På torsdagkväll (12/2) vankas det språk- och spelcafé i Hilbert
café, det kommer bjudas på kaffe och godis samt finnas semlor till försäljning. Intresserade ledamöter
har tillsammans med spindelmännen börjat klura på ett format för en programmeringskväll. De har haft
ett möte och bestämt sig för att börja med Wordpress och LATEX, datum är på gång. Rekryteringen av
faddrar till FpT pågår för fullt. Linnea, FpT-ansvarig har under de två senaste onsdagsluncherna stått i
Hillbertkorridoren för att ragga faddrar, sista ansökningsdag är nu på fredag (13/2). I övrigt så fungerar
samarbetet med övriga sektioner och TLTH bra genom SRX och VMX.

Sanningsministeriet

Jag har haft minst ett möte i veckan med sanningsspridarna och vi har hittills åstadkommit en facebook-
banner till skiftesgasquen och en affisch inför alla hjärtans dag. Vi har även pratat om visioner inför
året och planerat på kort så väl som lång sikt. För tillfället jobbar vi med affischer för farad samt
styrelseplanschen.

Jag har även haft att möte med fotograferna som förutom att behandla vem som skulle fotografera på de
event som varit även innehöll diskussioner om framtida projekt. Bland annat diskuterade och planerade
vi en cv-fotografering samt pratade om en eventuell uniform. Utöver detta så har fotograferna jobbat på
bra och hunnit med event som Skiftesgasquen, Accenture-eventet och FETSMen.

Slutligen har jag även haft ett möte med arkivarierna där vi till stor del diskuterade vad som behöver
göras under året och lade upp en plan för arbetet. Arkivarierna kommer till en början att fokusera på
uppmärkning av hyllor samt utarbetandet av en plan för hur dessa skall utnyttjas på bästa sätt.

Utöver detta så har jag och förra sanningsministern Johanna Lägnert anordnat ett gemensamt tack/kick-
off event för utskottet där vi bjöd på mat och inbjöd till samtal mellan det nya och gamla utskottet.
Eventet var enligt mig mycket lyckat och stämningen var god!

Prylmästeriet

Prylmästeriet har sen senast arbetat på spridda håll med varierande uppgifter. Anslagstavlorna har
äntligen sammanställts och monterats av prylmästarn själv. Prylmästarn har även jobbat en del med att
hantera acess och nycklar för nytillträda och avgående poster.

Spindelmännen har jobbat vidare med hemsidan och emailkonton, dessutom har de påbörjat arbetet med
de kommande programmeringskvällarna i sammarbete med studierådet. -ixarna har varit upptagna på
lite andra håll, men hjälper för övrigt till med det kommande tornerspelet.

Fabian fortsätter vara en klippa gällande Berits välmående och har hanterat reparationer service och även
nu nyligen bytt till en mer förmånlig fordonsförsäkring.
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Sexmästeriet

Sexmästeriet har hittills hållit i två sittningar; en fetsm och en skiftesgasque. Det var kul och det gick
bra. Vi har jobbat mycket för att få igång rutiner för informationsspridning både till de inom utskottet
och de som ska gå på våra aktiviteter. Just nu planerar vi en pub i samband med farad, en kick-off för
sexet, en fetsm samt fpt-sittningen. Klart slut!

Hilbert Café

I början av året hade nyckelpigorna och cafémästarna en kickoff för att introducera de nya nyckelpigorna
till sitt funktionärsarbete och samtidigt ha lite kul. Nyckelpigor och cafémästare var även på en utbildning
om livsmedelshygien anordnad av kåren och med det har vi ändrat lite i våra rutiner. Mojten (varuauto-
maten) sades upp. Kylen har genomgått ett byte av kylplatta som kostade 28 000 kr. Diskmaskinen gick
sönder och repararerades.

Kulturministeriet

Under december månad började vi bygga upp utskottet för 2015 med att välja nya funktionärer till
posterna Reiseleiter, Atlet, Fanbärare, F-ninja och Trumpetare där den sista fick vakantsättas i brist på
sökande. Planer finns dock på att fyllnadsvälja en Trumpetare under våren.

Efter årsskiftet drog arbetet med utskottet igång direkt och redan fredag i läsvecka 1 anordnade Reise-
leiteriet en bastukväll på Kåren där det såldes grillad korv och dryck. Förberedelserna gick väldigt bra
och allt flöt på under kvällen. Totalt hade vi i runda slängar 35 deltagande även om alla inte stannade
under hela eventet och vi fick väldigt positiv respons.

Under första veckan började jag även ha enskilda möten med varje del av utskottet för att introducera dem
till engagemanget och började med -ninjan. Tillsammans med DöMDaren från Reiseleiteriet inleddes
även ett samarbete med - och -sektionen och vi började planera upp en gemensam bussresa till
Linköping för DöMD-eventet 26-28 mars.

Andra läsveckan inleddes arbetet med AktU-kollegiet vid kåren och möten med utskottsdelarna fortsatte
med posten Stilig. Tillsammans med Mysiga och Idrottsutskottet ska Stiligveckan anordnas läsvecka 6
med särskilda klädteman varje dag och aktiviteter såsom kricket och Afternoon Tea till de olika dagarna.
Ett halvseriöst möte hölls med Mysiga och visioner för våren diskuterades. Ett uppstartsmöte med Id-
rottsförmannen och Atleterna hölls och vi visionerade en del samt bestämde att ett Korpenlag för fotboll
skulle startas och att ett volleybollnät ska köpas in till utskottet.

Vice kulturminister har dragit i en försäljning av biljetter till Jesperspexet och marknadsfört det som att
sektionen tillsammans går och tittar på spex. Det blev väl mottaget och många köpte biljetter.

Läsvecka 3 inleddes med en stilig föreläsning från Stiliga om finkläder inför den stundande Skiftesgasquen
och ett överlämningsmöte hölls med den gamle och den nye Fanbäraren. Veckan gick även under namnet
Fjulveckan med en pepparkakshustävling under måndagskvällen. Pepparkaksdeg var svårt att finna i
Lund i februari och färdiggräddade köpe-pepparkakor, bränt socker och glasyr fick duga som byggmateriel.
Deltagandet var tyvärr inte särskilt högt men tävlingen, som avgjordes under Fjulaftonsfirandet, fick ändå
3-4 bidrag. Under tisdagen förbereddes Fjulfirandet med handlande och matlagning där Fjulnissen fick
hjälp av ett gäng jobbare, både från utskottet och utifrån. Fjulaftonsfirandet skedde med dunder och
brak och ett enastående Fjulbord på onsdagskvällen. Firandet bjöd på traditionella sånger, dans runt
Fjulgranen, Fjulklappsutdelning och självklart det årliga brännandet av Fjulgranen och samtliga dryga
50 gäster var väldigt nöjda.

Under läsvecka 3 höll vi även ett Stormöte där hela utskottet deltog. Vi hade en kort presentation av
varje utskottsdel, informerade om hur arbetet ska genomföras, lite om ekonomihantering och informa-
tionsspridning och därefter en lång stunds fritt visionerande där många bra idéer kom upp. Som avslutning
på veckan såldes ett par overaller och märken till sektionens nya utbytesstudenter som inte fått chans att
köpa tidigare.
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I början av läsvecka 4 planerades ett diskussionspass med Reiseleiteriet där de bl. a. ska få tänka över
hur de vill bli sedda, hur de ser på alkohol inom utskottet och lite om likabehandling.
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Utskottsrapport NU -sektionens Näringslivsutskott
9 februari 2015

Utskottsrapport NU 2015-02-09

Vi har kommit igång bra i NU, bland annat så har vi haft ett kvällsevent med Accenture. Vi har haft
veckomöten (varje vecka!) och spånar på hur vi kan förnya oss och göra ännu mer kul för sektionen. Det

har bland annat diskuterats egna case-kvällar som nu håller i och att få till ett roligt studiobesök.
Föra veckan satt alla som hade möjlighet tillsammans och kontaktade företag.

Detta har NU sysslat med de senaste veckorna.

• Näringslivsutskottet 15’ har haft överlämning med Erik Söderberg och ett par av 2014-års NU-are
där vi dels fick en genomgång av hur man använder Podio och dels gick igenom vilka företag som
-sektionen i dagsläget samarbetar med.

• Senaste veckan har vi ringt runt till nanoföretag till arad, det har varit bra träning för oss alla
även om det inte har lett till några resultat aradmässigt tyvärr.

• Vi har satt upp som mål att senast torsdag då vi har vårt veckomöte i utskottet ha tagit kontakt
till minst två företag, fortsättning följer.

• Vi har haft vårt första stora event då vi tisdag den 3:e februari hade besök av Accenture, det var
jättelyckad med en massa positiv respons från både studenter och Accenture. Nästan alla i utskottet
var delaktiga i arbetet under eventet, mycket för att alla skulle få en känsla för vad vi gör och hur
man kan göra.

• Informationsdokument om -sektionen som skall skickas ut i samband med företagskontakt har
sammanställts har skickats vidare till sanningsministeriet som skall snygga till det.

• information om NU till hemsidan har sammanställts och skickats vidare till sanningsministeriet
lägga upp det.

Detta kommer FNU att syssla med de kommande veckorna.

• Den 24 februari är det jätte-IKK som gäller där vi får ännu en utbildning om bla employer branding.

• Få igång ett bra samarbete med Föset mht sponsring av nollingen.

• Få upp information på hemsidan om näringslivsutskottet och vad vi erbjuder.

• Ta kontakt till så många företag som möjligt.

Benjamin Kahalani
Näringslivsansvarig 2015
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Christina Rönngren
Utbildningsminister

Hampus Näsström
Sanningsminister

Benjamin Kahalani
Näringslivsansvarig

Eric Johansson
Prylmästare

Alice Herdeberg
Sexmästeriet

Magnus Wallgren
Cafémästare

Björn Franck
Kulturminister


